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GLOW STARRY NIGHT PARACHUTE 17637 
 
CONTENTS 
1 x Glow Starry Night Parachute in a drawstring bag 
This product requires, but does not include, a UV light if you wish to make the stars glow. 

 
The Glow Starry Night Parachute is UV responsive and so when used under a UV light, it will 
glow in the dark.  For the most dramatic effect possible, use this parachute in conjunction with a 
UV light in a darkened environment.  See the ROMPA® catalogue and/or website for details of 
UV lights. 
 
USE 
If you choose to suspend your parachute from a wall or ceiling, make sure it is attached at a safe 
distance from all sources of heat.  Remember that lights and lamps also become warm with use 
– take this into account.  Attach the parachute using appropriate and adequate fixings.  Do not 
block any ventilation units, doors etc.   
The parachute can we wiped clean with a damp cloth after use. 
 
SAFETY 
Always supervise the use of this product.       
Ultra Violet Lights 
Over exposure to UV light can cause eye problems.  Scientific studies have concluded that the 
maximum safe length of time for exposure to UV light sources is 1 hour for adults and 5 hours for 
children per day, assuming the UV light source is at ceiling height.   
 
SPECIFICATION 
Dimensions: 365cm (12ft)     
Weight: 0.8kg 
Nylon 
With handles 
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PARACHUTE AUX ETOILES LUMINESCENTES 17637 
 
CONTENU 
1 x Parachute aux étoiles luminescentes (fourni dans un sac d’entreposage) 
Ce produit nécessite, mais ne comprend pas, une lampe UV pour faire briller les étoiles. 

 
Ce parachute réagit à la lumière UV – il brille dans le noir sous cette espèce de lampe.   Voir le 
catalogue ROMPA® ou le web pour les lampes UV. 
 
USAGE 
Si vous avez envie de suspendre votre parachute du mur ou du plafond, vérifiez qu’il soit attaché 
loin des sources de chaleur.  Souvenez que les lampes se chauffent pendant l’usage – tenez 
compte de ce chaleur.  Attachez le parachute en vous servant des installations convenables.  Ne 
pas bloquer les ouvertures/appareils de ventilation, les portes etc.   
On peut essuyer le parachute en se servant d’un chiffon légèrement humecté. 
 
SURETE 
Il faut toujours surveiller l’usage de ce produit. 
LAMPES ULTRA-VIOLET 
Conseils d’utilisation : Les UV sont sans risque si les temps d’exposition sont respectés.  Ceux ci 
sont de 1 heure/jour pour un adulte et de 5 heures/jour pour un enfant, supposant que la lampe 
UV se trouve sur le plafond.    
 
CARACTERISTIQUES TECHNIQUES 
Dimensions : 365 cm  
Poids : 0,8 kg 
Nylon 
Avec anses 
 


